
Predsjedništvo UHSR 

Korenica.03.lipnja 2008. 

 

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 

 

Sa 19. sjednice Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja, 

održanoj 03.lipnja 2008. godine u prostorima Srednje škole Plitvička 

jezera,Korenica s početkom u 11,00 sati. 

Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici 

Predsjedništva  nazočno 14 članova, što je dovoljan broj za pravovaljano odlučivanje. 

 

Nazočni članovi predsjedništva: 

Neda Tolj Kramarić,  Ivan Živković,Ružica Črnjević , Krešimir Bronić, Alan Labus, 

Brunoslav Sabolek, Davor Vidaković, Zoran Hajek, Šimo Pavlović, Marica 

Marinović,Željko Vukelić, Mile Lulić i Ivanica Belamarić.   

 

Ispričali nedolazak: Željka Korlević i Slavko Ivanković 

 

Ostali nazočni:  Jakov Bevanda Stanko Berečki i Bagić Drago - članovi Nadzornog 

odbora, Grgo Luburić – tajnik UHS,  Gosp. Šimunić-pročelnik za društvene djelatnosti 

Ličko –senjske županije.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić, zahvalio se u ime Predsjedništva i svoje osobno na 

gostoprimstvu gosp. Pavlovića i nazočnosti gosp. Šimunića. I. Lovrić  predlaže dnevni 

red koji je bio u sazivu uz dopunu da jedna od točaka bude Pedagoški standard. 

 

1. Usvajanje zapisnika 18. sjednice Predsjedništva UHSR-a  

2. Stanje školstva u Ličko-senjskoj županiji  

3. Plan i program rada za 2008.god. 

4. Financijski plan za 2008.god. 

5. Organizacija stručnog skupa i Skupštine u listopadu 2008. 

6. Aktualnosti u hrvatskom školstvu 

7. Različito 

 

 

Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi  dnevni red , predsjednik 

Udruge dao je prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 

 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  PPrreeddlloožžeennii  ddnneevvnnii  rreedd  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 
 

 

Ad-1. Usvajanje zapisnika s 18. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

Nije bilo primjedbi na zapisnik s 18. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  ZZaappiissnniikk  ss  1188..  ssjjeeddnniiccee  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  UUHHSSRR--aa  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  

uussvvoojjeenn..  

  

AAdd..--22..  SSttaannjjee  šškkoollssttvvaa  uu  LLiiččkkoo--sseennjjsskkoojj  žžuuppaanniijjii  

OO  ssttaannjjuu  ii  ppllaannoovviimmaa  vveezzaanniimm  zzaa  sseeggmmeenntt  šškkoollssttvvaa  nnaazzooččnnee  jjee  ddeettaalljjnnoo  iinnffoorrmmiirraaoo  ggoosspp..  

ŠŠiimmuunniićć,,  pprrooččeellnniikk  zzaa  ddrruuššttvveennee  ddjjeellaattnnoossttii  LLiiččkkoo  sseennjjsskkee  žžuuppaanniijjee,,  nnaaggllaassiivvššii  ddvvaa  nnoovvaa  

pprroojjeekkttaa  zzaa  sslljjeeddeeććuu  šškkoollsskkuu  ggooddiinnuu--oottvvaarraannjjee  uuččeenniiččkkiihh  ddoommoovvaa  uu  GGoossppiiććuu  ii  KKoorreenniiccii..  

TTaakkoođđeerr  jjee  nnaaggllaassiioo  oo  pprriipprreemmii  zzaahhttjjeevvaa  zzaa  vveerriiffiikkaacciijjuu  nnoovviihh  pprrooggrraammaa  uu  šškkoollaammaa  

ŽŽuuppaanniijjee..  UU  ddiisskkuussiijjii  jjee  ssuuddjjeelloovvaalloo  nneekkoolliikkoo  ččllaannoovvaa  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  kkoojjii  ssuu  ddaallii  

mmaakkssiimmaallnnuu  ppooddrršškkuu  ssvviimm  ppllaannoovviimmaa  uu  sseeggmmeennttuu  šškkoollssttvvaa  

 

 

 



 

Ad-3. Plan i program rada za 2008.god. 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić,  obrazložio plan i program rada koji je na tragu 

smjernica sa zadnje Skupštine, te otvorio raspravu u kojoj su sudjelovali gosp. Vidaković 

(nazvavši skup u Studentskom centru u Zagrebu sramotnim od strane Ministra), gosp. 

Bevanda ( AZOO treba kvalitetnije osmisliti distribuciju udžbenika), gosp. Hajek ( status 

ravnatelja i dalje upitan, predlaže da se svi udžbenici proglase uništenim), gosp. Bronić   

( problemi oko e-matice,vetisa itd), gđa. Belamarić ( kako stimulirati ljude koji trebaju 

odgovoriti silnim zahtjevima MZOŠ), gosp. Berečki( više suradnje s MZOŠ kod donošenja 

kalendara za šk.god. –jer nastavna godina trogodišnjim školama završava 31.08. , a 

nastava počinje 1.9.-na osnovu kojih dokumenata se mogu djeca upisati.??) 

Zaključak: Nakon rasprave uz dopunu plana s navedenim Plan i program rada 

jednoglasno usvojen. 

 

Ad.-4.Financijski plan za 2008.god. 

Ivica Lovrić, Pojasnio elemente financijskog plana za 2008.god.   

 

Zaključak:   Predloženi financijski plan za 2008. jednoglasno usvojen. 

 

Ad.-5.Organizacija stručnog skupa u listopadu 2008. 

I. Lovrić pojasnio kako teku pripreme za Stručni skup i Skupštinu u listopadu 

2008.,naglasivši da se ovaj put predlaže destinacija hotel Zora-Primošten ( za što je 

pristigla dosta povoljna ponuda. Gosp. Luburić  zamolio da svi članovi Predsjedništva na 

svojim ograncima zamole članove Udruge da izvrše uplatu članarine što im je i statutarna 

obveza, te da prijave za hotel idu isključivi e-mailom uz naglasak podataka za 

dvokrevetnu sobu. 

Zaključak: Nakon kratke rasprave uz tehničke napomene jednoglasno je 

usvojen termin i mjesto održavanja stručnog skupa i Skupštine ( Primošten). S 

hodogramom i ostalim detaljima će na vrijeme biti upoznati 

 

 

 

Ad.-6. I. Lovrić predlaže da se objedine točka 6 i 7 u jednu obzirom da nisu 

nazočni predstavnici MZOŠ (spriječeni) – prihvaćeno spajanje točaka    

I. Lovrić iznio informacije oko problema  neimenovanja gđe. Štefše, aktualnosti oko 

državne mature, primjedbi ( neke su usvojene) oko Zakona o školstvu, problema iznosa 

subvencije u učeničkim domovima.  

 

Zaključak: Nakon rasprave o iznesenom od strane I. Lovrića u kojoj su 

sudjelovali(gosp. Hajek,Sabolek, Živković,Vidaković,Pavlović,Labus i Belamarić) 

zaključeno je da se još jednom uputi dopis Ministru kako bi se promijenile neke   

odredbe Zakona prije donošenja. U sadržaju dopisa svakako navesti problem 

subvencije u učeničkim domovima. Također je dogovoreno da će svatko prema 

svojim mogućnostima lobirati kod saborskih zastupnika sa svog područja kako 

bi se donio što kvalitetniji Zakon. 

 

Sastanak završio u 12,50 sati 

Nakon sastanka članovi Predsjedništva obišli prostore novog učeničkog doma koji je pri 

završetku uređenja. 

 

 

 

Zapisnik sastavio:            Predsjednik UHSR: 

G. Luburić, tajnik UHSR                       Ivica Lovrić 

 


